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Ministrul Finantelor, despre propunerea de a îngheta impozitele pe proprietate: Se

analizeaza aceasta posibilitate

Ministrul de Finante Eugen Teodorovici a declarat, marti, ca analizeaza propunerea liderului PSD Liviu Dragnea,

privind posibilitatea înghetarii impozitelor pe proprietate pâna în anul 2040.

„România este pe un loc foarte jos la nivel european în ceea ce priveste taxa pe proprietate. Aici trebuie sa

discutam o astfel de propunere, care sunt eventualele avantaje, care ar putea fi eventualele dezavantaje,din punct

de vedere bugetar, ca si impact în economie. Sunt adeptul acestor abordari, efectelor de runda a doua, pentru ca

aceasta trebuie sa fie abordarea corecta a unui ministru de Finante, nu neaparat al efectelor de runda I, care

întotdeauna au un impact negaativ, dar daca urmaresti din perspectiva e posibil ca o masura care pare la prima

vedere nu tocmai apropiata ca si logica, totusi poate avea efecte foarte bune în anii care urmeaza. Se analizeaza si

aceasta posibilitate”, a afirmat Eugen Teodorovici, marti la finalul sedintei de Guvern.

Reactia ministrului de Finante vine în contextul în care liderul PSD, Liviu Dragnea, a declarat ca vor fi luate

masuri pentru programul „Prima Casa” pentru ca creditul sa fie luat si rambursat în conditii mai avantajoase, fiind

discutii despre rate fixe. El a precizat ca este avuta în vedere si înghetarea impozitelor pe proprietate pâna în anul

2040.

Liderul social-democratilor a adaugat ca au fost discutii cu Guvernul pentru ca eliminarea impozitelor la

subventiile agricole.
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